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Protokoll Bromma pensionärsråd  
onsdag den 16 oktober 2024 

Närvarande: 
Kerstin Sandelius (PRO) 
Eva Lindencrona (SPF) 
Lena Jonker (SPF) 
Karin Månsson (SPF) 
Ester Mogensen (SPF) 
Mats Rollbäck (SPF)  
Karin Lund (SPF) 
Inger Edvardsson (PRO) 
 
 
Tjänstemän: 
Malin Persson, tf avdelningschef äldreomsorg 
Vendela Juberg, verksamhetscontroller avdelning äldreomsorg, 
sekreterare 
Lovisa Dyall Silfverbrand, verksamhetscontroller avdelning ekonomi, lokal 
och stadsmiljö  

 
Förhinder: 
Karin Hanquist (PRO) 
Marjo Skog (PRO) 

 
Tidpunkt: 
Onsdag den 16 oktober 2024, kl. 14.30 

Plats: 
Bromma stadsdelsförvaltning, Bromma Blocks  

Justeras: 
 
 
 

 
 

  
Karin Lund 
Ordförande   

 
Kerstin Sandelius   
Ledamot  
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Godkännande av dagordningen 
Dagordning godkänns. 
 
Genomgång av närvaro 
Närvaro gicks igenom.  
 
Justering av protokoll 
Karin Lund och Kerstin Sandelius utses att justera protokollet. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
 
Tillgänglighetsfrågor 
Rådet vill framföra att de uppskattar att förvaltningen skickar ut 
underlag gällande pågående stadsmiljöprojekt i stadsdelen.  
 
Rådet vill lyfta vad som sker med planeringen i Alvik. 
Förvaltningen besvarar frågan.  
 
Rådet har även uppmärksammat att avtalet gällande Bromma 
flygplats sagts upp och ställer frågan vad som planeras på marken.  
Förvaltningen besvarar att det finns visioner om Bromma parkstad 
men att det inte dagsläget finns några planärenden för området.  
 
Stadsdelsnämndens sammanträde 24 oktober 2024 
Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 
synpunkter kring följande: 
  
Ärende 7: Nytt medborgarförslag – staty och plats för att hedra 
”Elise Ottensen Jensens gärning”  
BRO 2024/529  
Rådet tillstyrker förslaget.  
 
Ärende 10: Svar på remiss – Klimathandlingsplan 2024-2030, KS 
2023/416  
BRO 2024/408 
Rådet efterfrågar en konsekvensanalys vad strategin innebär för 
äldre.  
 
Ärende 11: Svar på remiss – Strategi för Stockholms 
utomhusbelysning. Rätt beslutning, på rätt plats, vid rätt tillfälle, 
KS 2024  
BRO 2024/411 
 



 

 

 

 Protokoll 
 Sida 3 (4) 

 
 

Protokoll Bromma pensionärsråd  
onsdag den 16 oktober 2024 
 

Rådet ställer frågan om det finns exempel på platser där denna 
belysning finns. Förvaltningen återkommer med svar. 
 
 
Ärende 13: Redovisning av medborgarundersökning 2024 
BRO 2024/496 
Rådet önskar lyfta att svarsfrekvensen är låg och ställer frågan i 
vilket syfte undersökningen görs. Rådet lyfter även möjligheten att 
föra in en fråga gällande framkomlighet för rollatorer, rullstolar och 
barnvagnar.  
 
Förvaltningen kan konstatera att svarsfrekvensen är låg och att detta 
har lyfts vidare i staden.  
 
Ärenden 15: Planärende på samråd Fröjel 12  
BRO 2024/463 
Rådet konstaterar att äldreperspektivet inte lyfts. De framför att det 
är av vikt att äldreperspektivet beaktas i planärenden utifrån 
Äldrevänlig stad samt för Brommas invånare.  
Rådet har skrivit ett särskilt yttrande, se bilaga.  
 
Förvaltningen kommer framledes att skicka underlag för 
planärenden till rådet för möjlighet till att inkomma med 
synpunkter.  
 
Ärende 16: Planärende på samråd – Abrahamsbergs bollplan 
BRO 2024/474 
Rådet ställer frågan gällande att vissa bollplaner i stadsdelen har 
konstgräs och andra inte. Förvaltningen besvarar att det är beroende 
på om stadsdelen anlagt planen eller om det gjorts av 
idrottsförvaltningen.  
 
Förvaltningens rapport  
Förvaltningen ger kort information om:  
 

- Brukarundersökningens resultat har publicerats och 
resultatet är under analys  

- Arbetet med heltid som norm: antalet personer som arbetar 
heltid har ökat sedan projektets start 

- Arbetet med chefstrukturen i Stockholm stad fortlöper 
- Kommunfullmäktiges förslag till budget för verksamhetsår 

2025 har presenterats. Avdelningen konstaterar att fokus 
bland annat finns på arbete med ramtid, 
kompetensförsörjning och förebyggande arbete  

 
Rådet lyfter kompetensförsörjningen och hur yrket som 
undersköterska kan bli mer attraktivt.  
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Rådets rapporter 
Rådet rapporterar att pensionärsorganisationen SPF anordnar 
seminarium där de lyfter fokusområden inom äldreomsorgen  
 
Skrivelser 
Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Inget att notera.  

Övriga frågor 
• Digitalt verktyg  

Rådet återkommer i frågan 
 

• Nämndens presidium besöker rådet 13 nov för en dialog om 
budget och verksamhetsplan 2025 

 
• Rådet lyfter frågan om insatsen hemvårdsbidrag. 

Förvaltningen ger information om den biståndsbedömda 
insatsen.  

 
Nästa sammanträde 
Onsdag 13 november klockan 14.30 
 
Bilaga 

1. Yttrande över planärende på samråd: Fröjel 12 i 
Beckomberga 
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